
 

                                                     Z Á P I S N I C A  

z V. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Šiba, ktoré sa konalo dňa  11.09.2024 v kancelárii 

starostu obce  
 

P r í t o m n í:  Peter Lenárt, starosta obce 

              Poslanci: Zuščík Radoslav, Čižmárová Ľudmila, Vujčíková Kamila,  

                                        Zamborský Gabriel, Tilický Rudolf  

                         B l a ž e j č í k o v á  Anna – kontrolórka 

N e p r í t o m n í:  Alena Kravčíková, Buliščák Miroslav, 

                                      

P r o g r a m:             1. O t v o r e n i e 

                                    2. Schválenie programu zasadnutia  

   3. Voľby overovateľov zápisnice  

4. Interpelácia poslancov 

     5. Kontrola plnenia uznesenia 

   6. Správa nezávislého audítora pre štatutárny orgán a Obecné zastupiteľstvo    

                                       Obce Šiba k účtovnej uzávierke za rok 2023  

                                   7. Posedenie s dôchodcami pri príležitosti Októbra – mesiaca úcty k starším –   

                                       dňa 06.10.2024 

   8. Rôzne 

                                   9. Schválenie návrhov na uznesenie 

                                 10. U k o n č e n i e    

 

1. O t v o r e n i e 

     Piate zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce Peter Lenárt. Privítal prítomných poslancov  

a ospravedlnil neprítomných poslancov. Konštatoval, že toto zasadnutie je uznášania schopné. 

Predložil program rokovania na schválenie, ktorý bol jednohlasne prijatý. V tomto bode prebehla aj 

voľba overovateľov zápisnice, zvolení boli  p. Kamila Vujčíková a p. Radoslav Zuščík.  

 

4. I n t e r p e l á c i a   p o s l a n c o v 

    V tomto bode mohli vystúpiť poslanci so svojimi pripomienkami ( postrehmi ) resp.  

pripomienkami od občanov. P. Vujčíková vystúpila s otázkou ohľadne smetí na začiatku obce. 

Starosta sa k nim vyjadril, že ľudia zneužili, že povolil jednému občanovi tam naviesť hlinu z dvora. 

Hlinu vysypali nie do diery, ale na vrch a ďalší začali sypať okolo. Z tohto dôvodu sa dala tam páska 

aby ďalej tam nesypali. Pracovník zrovná s traktorom kopy hliny. P. Čižmárová žiadala o predĺženie 

času svietenia verejného osvetlenia z dôvodu, že ľudia od vlaku nestíhajú prísť domov na  horný 

koniec obce. Starosta – je vypracovaný dodatok preto musí to riešiť a bude volať na VSD. P. Tilický 

sa pýtal, že či nemôže obec žiadať dotáciu na mulčovanie ak obec zmulčuje pozemky. Starosta – 

obec nemá až také veľké pozemky. Požiadal p. Tilického aby zistil ďalšie podrobnosti poskytovania 

dotácie. P. Zuščik sa pýtal ohľadne rekonštrukcie cesty do mesta, cisterny čo chodili po vodu. 

Starosta – ohľadne cisterny volal na PSK, že prečo nedali vedieť, že sa bude brať voda z vodovodu 

v obci. PSK má dohodu s VVS. Ohľadne cesty mali dneska stretnutie. Cesta bude uzatvorená od 

01.10.2024 do 30.11.2024 od križovatky pod obcou do križovatky na Kľušovskej Zábave. 

Obchádzka bude cez Hertník. Autobus bude chodiť z obce do Hertníka a tam budú ľudia 

prestupovať. Rozpis bude zaslaný. Vlaky budú chodiť ako doteraz len jeden víkend bude výluka 

z dôvodu opravy železničného priecestia. P. Zamborský sa pýtal ohľadne čističky v bytovke je tam 

smradľavý výtok. Starosta – dneska pracovník čistil čističku tak by to už malo byť v poriadku.   

   

5. K o n t r o l a    p l n e n i a    u z n e s e n i a 

     Kontrolu plnenia prijatého uznesenia zo dňa 13.06.2024 predniesol starosta obce v rámci svojich 

poznámok.  

 

 

 

 

 



6. Správa nezávislého audítora pre štatutárny orgán a Obecné zastupiteľstvo Obce Šiba 

    k účtovnej uzávierke za rok 2023 

     V tomto bode starosta obce oboznámil poslancov so správou audítora z overenia individuálnej 

účtovnej závierky obce a overenia výročnej správy s účtovnou závierkou obce k 31.12.2023. 

Audítorskú správu poslanci vzali na vedomie a schválili ju.  

 

7. Posedenie s dôchodcami pri príležitosti Októbra – mesiaca úcty k starším – dňa 06.10.2024 

    V tomto bode starosta obce požiadal poslancov aby predniesli svoje návrhy k akcii posedenie 

s dôchodcami. Aké darčeky jubilantom by bolo vhodné dať. Počas diskusie starosta predložil 

niekoľko návrhov na darčeky, ktoré zisťoval. Dal návrh aj s novinkou, aby každí dôchodca, ktorí 

príde na posedenie dostal upomienkový darček. Po diskusii došli k nasledovným záverom:  

Jubilanti – 20,00 € poukážku na nákup v miestnych potravinách, upomienkový darček osušku 

s logom obce, kvet 

Každý prítomný dôchodca – ručnú baterku s logom obce 

Program: vystúpenie detí zo ZŠ, hudobná skupina amatérov, ktorý by zahrali okolo stolov, aby 

zaspievali s dôchodcami.  

Obed po dohode s kuchárkou k tomu káva a zákusok.  

 

8. Rôzne    

     V bode rôzne, starosta informoval poslancov ohľadne čistenia potoka. Obec nemôže samostatne 

vstúpiť do potoka a čistiť, môže len žiadať o vyčistenie SVP. Starosta upozornil poslancov, že obec 

nemá kronikára z dôvodu úmrtia bývalého. Je potrebné nájsť niekoho kto by to robil. Má ponuku od 

jednej osoby – nie občanka, že by to robila, ale muselo by sa za to platiť. Poslanci sa dohodli 

porozmýšľať o nejakej osobe z obce. Starosta informoval poslancov, že obec sa zapojila do výzvy 

na odpadové hospodárstvo, kde by obec mohla získať veľkoobjemové kontajnery. Pri odpadoch 

starosta spomenul poslancom, že je nutné rozmýšľať nad sumou za komunálny odpad od roku 2025 

z dôvodu, že skončila výnimka a tým sa zdvojnásobí poplatok. Je potrebné riešiť aj či obec prejde 

od roku 2025 na množstevný zber. Poslanci sa dohodli, že sa to bude riešiť na najbližšej schôdzi. 

Starosta obce spomenul aj problém s mostom pri č. d. 9. Požiadal poslancov aby porozmýšľali či by 

sme ak sa vyhlási výzva nešli do opravy mosta. Z dôvodu, že tento most je v zlom stave a aj jeho 

zbúranie by stálo obec množstvo peňazí tak skúsiť získať peniaze na stavbu nového mosta. Poslanci 

či je potrebné mať dva mosty blízko seba či nestačí len lávka. Starosta oponoval, že ak by sa získala 

dotácia obec mi len doplatila a vyšlo by to možno na rovnako. Po diskusii sa dohodli, že ak bude 

vyhlásená výzva vypracovať projekt a dovtedy je potrebné vypracovať statický posudok z dôvodu 

bezpečnosti.  Riešil sa aj problém z odvetraním strechy. Poslanci odporučili starostovi aby 

zabezpečil vypracovanie technickej správy na realizáciu odvetrania strechy na KSB. Starosta ďalej 

informoval poslancov ohľadne etapy úpravy cintorína, keďže I. etapa je dokončená je potrebné 

pokračovať ďalej v úprave cintorína ako napr. rozmiestnenie hrobov, miesto na urny, ďalšie 

chodníky a plot. Poslanci odsúhlasili vypracovanie projektu „Revitalizácia cintorína – II. etapa.     

 

9. Schválenie návrhov na uznesenie  

     V tomto bode boli prednesené všetky uznesenia, ktoré boli poslancami prijaté.  

 

 10. U k o n č e n i e 

     Starosta obce sa poďakoval prítomným za ich účasť a týmto zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Šibe,  13.09.2024 

        Peter Lenárt v. r. 

                                                                                               starosta obce 

Overovatelia:                                     

                  

Kamila Vujčíková        v. r.         ...................................                        

 

Radoslav Zuščik         v. r.          ..................................... 


